
 
 

 

 

 

Høringssvar - Budget 2022 

 

Handicaprådet har efter gennemsyn af det foreliggende budget for 2022 føl-

gende bemærkninger: 

 

Vi kan konstatere, at der i budget for Social- og Sundhedsforvaltningen er be-

løb som er ufinansierede, og der er i det tilsendte høringsmateriale ikke anvist 

veje til finansiering. 

 

Som vi ser det skal der altså tilføres et beløb blot for at bevare det nuvæ-

rende serviceniveau. Det er ikke muligt for os at vurdere, om en del af dette 

beløb kan hentes ved effektiviseringer, men det forekommer ikke oplagt, at 

der i de forløbne år ikke skulle være sket de effektiviseringer, der ligger lige 

for.  

Det et ikke Rådets opfattelse at man kan foretage besparelser på Handicap-

området idet der jo finder en nettotilgang sted. Så alene for at bevare det nu-

værende serviceniveau, skal der uomgængeligt tilføres flere midler. 

 

Derfor er det afgørende, at der tilføres tilstrækkelige midler til som minimum 

at fastholde det nuværende serviceniveau. 

 

Afslutningsvis vil vi gerne henlede Byrådets opmærksomhed på den nye Han-

dicappolitik, og opfordre til, at denne politik indarbejdes i samtlige udvalgs 

budgetter og planer. 

 

 

• De politiske medlemmer af Rådet tager et generelt forbehold 

• De administrative medlemmer af Rådet tager forbehold. 

 

 

 

På rådets vegne den 09.09.2021 

 

Jan Schmidt-Nielsen 
Medlem af  

Holstebro Handicapråd 

 

 


